

7天5晚 韩国首尔京畿道+爱宝乐园+1天自由行

Flight: Batik Airline (Subject to change)

KUL/ICN 2200/0550+1 OD820
 ICN/KUL 0650/1230 OD821

Tour Fare:

行程亮点:

- ~ 入住 3 花酒店
 - ~ 含 K-ETA
 - ~ 旅游保险 (Covid 保险)
 - ~ 景福宫 (含韩服体验)
 - ~ 爱宝乐园 (全日卷, 设施任玩)
 - ~ 一日自由活动, 感受跟团也有自由
- 特别安排: Dirty trunk café (网红打卡地)

美食安排 Local Meals:

1. 韩式中华料理
2. 海鲜火锅
3. 烤肉吃到饱
4. 马铃薯脊骨锅
5. 人参鸡汤

购物站 Shopping Arrangement:

人参专卖店, 化妆品免税店, 护肝宝

注意事项:

1. 突发性燃油税调整, 行程计划以外费用.
2. 行程所列景点, 餐食, 酒店住宿, 20kg 托运行李, 来回机票及机场税, 机上用餐.
3. 若中英文行程版本出现不一致, 将以中文版本为依据.
4. 行程次序变动, 以当地旅行社安排为准

景福宫 (韩服体验)



爱宝乐园 (含全日卷)



D1 吉隆坡 / 仁川 2200/0550+1

于吉隆坡国际机场集合, 乘搭客机飞往仁川机场.

D2 仁川 / 金浦 (MOB/L/D) 酒店: Kiimpo L-art Hotel 或同级

仁川唐人街 - 历经上百年历史, 特具浓厚的中华特色, 中华料理店处处林立, 还有很多中华特色小吃, 因此成为年轻人和游客必到的好去处.

松岳童话村 - 以各國童話故事當作主題, 除了住宅的牆面上有漂亮的彩繪塗鴉, 還有非常多立體童話公仔的佈置與造景.

月尾岛 - 这里有长达 1200 米的文化街, 也是各种文化艺术庆典的表演场地, 由于面向漂亮的西海, 因此成为很多游客必到的景点. 体验**松岛水上计程车**, 前往**松岛 G tower (不含登塔)**

D3 金浦 / 首尔 / 金浦 (B/X/D) 酒店: Kiimpo L-art Hotel 或同级

爱宝乐园 (含全日自由卷) - 今天您可以在韩国最大的主题乐园尽情游玩, 好玩的 **木质过山车**, **哥伦布大冒险**, **野生动物世界**, **空中巡航**, 娱乐设施应有尽有.

D4 金浦 / 首尔 / 金浦 (B/L/X) 酒店: Kiimpo L-art Hotel 或同级

乌头山展望台 (南北韩纪念馆) - 为实现南北统一的愿望, 在汉江与临津江的会合点设立了“乌头山统一展望台”, 天气晴好及运气好的时候, 还能看到朝鲜农民和行人的身影.

普罗旺斯小镇 - 普罗旺斯村庄以令人联想起法国典型村庄的美丽氛围而闻名. 坡州的普罗旺斯村里, 满是美丽的花朵, 街道和商店林立, **新世界工厂打折街-您可以尽情的享受购物乐趣.**

特别安排网红打卡地: Dirty trunk café

D5 金浦 / 首尔 (B/L/X) 酒店: Seoul Bridge Hotel 或同级

景福宫 (韩服体验) (周二闭馆, 换德寿宫) 是于 1395 年由太祖李成桂下令建成的, 也是新朝鲜王朝的故宫, 与东宫(昌德宫)和西宫(庆熙宫)相比, 位置偏北, 因而也被称为“北宫”.

人参专卖店, 化妆品免税店, 护肝宝专卖店

光藏市场 - 这里是首尔地区, 最著名的百年综合市场, 同时也最具韩国特色, 有众多的韩式地道小吃美食, 也有潮流服饰和古着服饰, 是首尔最具人气的百年市场.

D6 首尔 (B/X/X) 酒店: Seoul Bridge Hotel 或同级

全日自由活动, 您可以尽情的自由探索首尔这座美丽具有潮流气息的城市. (不含车 / 导游 / 餐食)

D7 仁川 / 吉隆坡 0650/1230 (MOB)

前往仁川机场, 准备返回美丽的家园.

B4. ICN07

7D5N Korea Seoul + Everland + 1 Day Free & Easy

D1 KUL / Incheon 2200/0550+1

Gather at KLIA Airport to prepare the flight to Incheon.

D2 Incheon / Gimpo (MOB/L/D) Hotel: Kiimpo L-art Hotel or Similar

Incheon Chinatown - hundreds of years of history, strong Chinese characteristics. There are many Chinese restaurants and many snacks with Chinese characteristics. Therefore, it has become a must-visit place for young people and tourists.

Songyue Fairy tale Village - beautiful painted graffiti on the walls of the residence, there are also many three-dimensional fairy tale dolls arranged and landscaped.

Yuewei Island - There is a 1200-meter-long cultural street here, and it is also a performance venue for various cultural and artistic celebrations. Because it faces the beautiful West Sea, it has become a must-see attraction for many tourists. **Experience**

Songdo water taxi and go to **Songdo G tower** (**exclude tower visit**)

D3 Gimpo / Seoul / Gimpo (B/X/D) Hotel: Kiimpo L-art Hotel or Similar

Everland (include full-day ticket) - Today you can enjoy the largest theme park in Korea, with fun wooden roller coasters, Columbus Adventure, wildlife world, aerial cruising, and entertainment facilities.

D4 Gimpo / Seoul / Gimpo (B/L/X) Hotel: Kiimpo L-art Hotel or Similar

Aconitum Mountain Observation Deck (North and South Korea Memorial Hall) - For the sake of freedom, peace, prosperity, and the realization of the desire for the reunification of the North and the South, the "Aconitum Mountain Unification Observation Deck" was set up at the meeting point of the Han River and the Linjin River.

Provence town - Provence village is famous for its beautiful atmosphere reminiscent of a typical French village. The Provence village in Paju is full of beautiful flowers, streets and the New World Factory discount Street-you can enjoy shopping to the fullest.

Special arrange: Dirty trunk café

D5 Gimpo / Seoul (B/L/X) Hotel: Seoul Bridge Hotel or Similar

Gyeongbokgung Palace (Hanbok Experience) (Note: Closed on Tuesdays, change to Deshou Palace) was built in 1395 by the order of the Emperor Lee Sung-Kui and is also the palace of the new Korean Dynasty. Compared with the East Palace (Changdeok Palace) and West Palace (Kyung Hee Palace).

Ginseng Specialty Store, Cosmetics Duty-Free Shop, Liver Protection Specialty Store

Gwangjang Market - This is the most famous centennial comprehensive market in the Seoul area. There are many authentic Korean snacks and delicacies, It is the most popular centennial market in Seoul.

D6 Seoul (B/X/X) Hotel: Seoul Bridge Hotel or Similar

Free at your own leisure, you can enjoy exploring Seoul, a beautiful and trendy city. (Excluding bus / tour guide / meals)

D7 Incheon / KUL 0650/1230 (MOB)

Proceed to Incheon Airport, Take flight back to beautiful home.

Notes:

1. Sudden changes in fuel taxes may result in additional expenses beyond the planned itinerary.
2. Tour Package includes listed attractions, meals, accommodation, 20kg checked baggage, Air Ticket, airport taxes, and Meal in board.
3. In case of discrepancies between the Chinese and English versions of the itinerary, the Chinese version shall prevail.
4. Any changes in the itinerary sequence will be subject to arrangements made by the local travel agency.